
Jakobsberg 

 

Minnesanteckningar månadsmöte 2024-02-15 14.00 

 

§ 01 Bo Johansson hälsade alla välkomna  

§ 02 Birgitta Börjesson utsågs till sekreterare 

§ 03 Ingen justerare utsågs 

§ 04 Dagordning 

§ 05 Mötet började med att studiecirkeln Samspel, underhöll med musik och sång. 

§ 06 Diana Bäck rapporterade om 1 ny medlem Karin Melander 

§ 07 Gympan utgick idag.  

§ 08 Fika 

§ 09 Verksamhetsplan och budget tas på årsmötet. 

§ 10 Tema. 

• Ängsjö vänner representerades av Bengt Gustafsson.  

Ängsjö vänner bildades 1990, och vill verka för ett bevarande av motionsgården, och det vackra 

naturområdet på lagom avstånd från bebyggelse. Det finns kommersiella krafter som vill ta över 

området. Kontakten med Järfälla Kommun är viktiga för att bevara Ängsjö.                                                

På Ängsjödagen kan alla föreningar i Järfälla kommun delta och det är gratis. Att bli medlem i Ängsjö 

vänner kostar 75 kr om året.  

• Hjärt/Lung-föreningen Järfälla/Upplands Bro. Representerade av Inga-Britt Andersson och 

Anna-Maja Sundh. 

Hjärt och lung föreningen håller till på kopparvägen 17 i Kallhäll 

PÅ måndagar är det sittgympa och därefter fika.  Boule mellan maj och september.  

Årsavgiften är 200 per år då ingår tidningen “status” 4 gånger per år. Det är två medlemsmöten per 

år. Alla är välkomna.  

§ 11 Information.  

• Bengt Sundberg informerade om att det finns biljetter till Ronnie Gardiner kvar. Han 

kommer spela i Kallhälls Folkets Hus 16 mars klockan 13.00 och 16.00. Varje biljett kostar 

200 kronor. 

• Inkeri Kuosku informerade om 3 tillfällen som hon skall berätta om Kirstis Uppväxt i en 

Laestadisk norrländsk by 17 februari 13.00 i 81:an entre´ 20 kronor, Inkeri berättar om Hilja i 



Huset på höjden 24 februari 15.00, fritt inträde. Samt fortsättning av berättelsen om Kirsti 

den 28 februari 13.00 i 81:an entre 40 kronor inkl fika. 

• Mona Blomgren informerade om kommande resor och att det tillkommit en ny person till 

resegruppen Catarina Elfström. 

               Mona informerade även att Järfällas resultat i prisundersökningen inte kom med i     

                Statistiken.   

• Pelle Ohlsson informerade om lokalfrågan. Avtalen är signerade, inflyttning 1 oktober. 

Lokalen blir ungefär en tredjedel av tidigare lokal till ytan. Upphandling pågår om 

ombyggnad/flytt av väggar i ABF-lokalen.  

               ABF-lokalen kan funka för Linedance, Protonerna och Samspel. 

• Bo Rönngren informerade om att Pro Jakobsberg i dag har sju olika studiecirklar. Pro 

planerar att utöka med två till, Dels en klimatcirkel och en cirkel om Jakobsberg centrum. 

Anmälan görs till Bo Rönngren eller Hans Holmberg. 

§ 12        Övrigt 

               Intet 

§ 13        Lottdragning 

§ 14       Mötet avslutas kl 16   

 


